

Rummelighed – Udvikling - Fællesskab	
Møde om:	DBBF-bestyrelsesmøde
Deltagere:	Mads Young (Formand), Morten Jespersen (KU), Jørgen Kvist (ØK), Jesper Sørensen (TEU), Thomas Frydendal (TU), Louise Hartvig (B&U), Mathias Hoffenberg (3x3), Thomas Johansen (TJS), Troels Mortensen (BL)
Undskyldt:	Louise Bach (KBL) Henrik Mikkelsen (DGI)
Dato:	25.03 2023
Sted:	Forum Horsens



Pkt.	Tid	Emne	Underpunkter
1.	14.00 – 15.00	Punkt vedrørende pokalfinalen for kvinder	➤ Der er bilag til dette punkt.
		Referat	Bestyrelsen behandler den klage der er indsendt af BMS/Herlev angående bortvisning af en tilskuer under Kvindepokalfinalen. Bestyrelsen afviser klagen og beslutter at der ikke skal tildeles yderligere sanktioner. Det skal noteres at Mathias Hoffenberg fra bestyrelsen ikke deler resten af bestyrelsens holdning. Thomas Frydendal, medlem af bestyrelsen samt Rune Larsen fra Administrationen deltog ikke på dette punkt grundet inhabilitet. BMS og den pågældende tilskuer er blevet informeret om kendelsen og om deres klagemuligheder. Der skal laves et skriv til hjemmesiden.
2.	15.00 – 15.10	Kort pause	
3.	15.10 – 15.20	Status økonomi (JK)	➤ Der er bilag til dette punkt.
		Referat	Jørgen Kvist orienterer omkring budgetprocessen for det kommende budgetår. Alle relevante personer er blevet bedt om at forholde sig til et nyt budget. Der er ingen spørgsmål til budget, så Jørgen Kvist og Rune Larsen arbejder videre med den plan de har lagt. Bestyrelsen diskuterer muligheden for at DBBF kan blive koblet på PBS, så betaling fra klubberne kan ske på en nemmere måde. Den opkrævning som DBBF laver pr. medlem i klubberne skal op på et senere bestyrelsesmøde.
4.	15.20 – 15.30	Fastsættelse af dato for Årsmøde 2023 (MYC)	➤ Årsmødet bliver den 10. juni. Administrationen er ved at finde location mm. ➤ Der skal ses på hvordan vi arbejder med rekruttering til de nye udvalg.
		Referat	Årsmødet bliver afviklet i Odense og Invitationer er sendt ud. Administrationen skal kommunikere ud omkring kandidaturer

			<p>til bestyrelsen og udvalg. Thomas Johansen sørger for, at det bliver kommunikeret.</p> <p>Efter at Sebastian Brydegaard er stoppet er Rune Larsen trådt ind i MVP app's bestyrelse.</p> <p>Thomas Johansen deltager i bestyrelsesmøder hos Børnebasketfonden.</p>
5.	15.30 – 15.45	3x3 Eurocup and national teams (MH)	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Vi har haft indledende møde med Københavns kommune ➤ Der er blevet holdet møde med eliten omkring 3x3 landshold. ➤ Der skal nedsættes en arbejdsgruppe der skal påbegynde arbejdet mod Qualifier i 2024 og EM i 2025.
		Referat	<p>Rune Larsen orienterer omkring de møder der har været med Københavns kommune og Sport event Danmark.</p> <p>Der skal nedsættes en styregruppe med Mads Y. Christensen, Den kommende direktør, en repræsentant fra sport event Danmark, Game, Københavns kommune samt wonderful Copenhagen. Derudover skal der nedsættes arbejdsgrupper indenfor de forskellige områder af eventet. Det arbejde går administrationen i gang med snarest mulig.</p> <p>Det besluttet at der skal være et skriftligt oplæg på næste bestyrelsesmøde. Projektbeskrivelsen til Københavns kommune sendes ud til bestyrelsen.</p> <p>Eliteudvalget er i fuld gang med at se på et landsholdsprogram for vores 3x3 landshold. Første skridt bliver at ansætte en landstræner.</p>
6.	15.45 – 16.00	Hørings svar til DIF omkring lovændringer (MYC)	<ul style="list-style-type: none"> ➤ DIF's bestyrelse har udsendt nogle lovforslag til høring. Der har været dialogmøder med forbund og DIF. ➤ Der bilag til dette punkt
		Referat	<p>Mads Y. Christensen orienterer omkring DIF's bestyrelse som har forslået en række ændringer. DBBF er gået sammen med flere andre forbund omkring et fælles høringssvar.</p>
7.	16.00 – 16.20	TV Aftale (RLA)	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Rune Larsen er ved at se på TV aftaler for Kvindelandshold + Pokal Final Four Herrer/Kvinder. Han orienterer Bestyrelsen omkring processen.
		Referat	<p>Rune Orienterer om at vi har brug for en ny TV aftale for Kvindelandsholdet samt pokalfinalerne. Bestyrelsen ønsker en partner som vil basketball. Troels Mortensen har input til dette, og Rune Larsen skal indkalde ham til et møde.</p>
8.	16.20 – 16.30	Information om Russiske og Belarussiske atleters tilbagevenden til international sport (MYC)	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Der bilag til dette punkt
		Referat	<p>De nordiske lande samt lande fra Baltikum og Polen er gået sammen i en alliance. Vi deltager ikke i FIBA arrangementer hvor der er deltagere fra Rusland og / eller Hviderusland, på</p>

			nær FIBA's generalforsamling hvor landene kan påvirke politisk. Det har betydning for nogle af vores trænere og ledere som lige deltager i FECC, WILEAD and FEMBCC. Der arbejdes på at finde en løsning for disse deltagere på kort og længere sigt. Thomas Johansen tager en snak med de personer der lige nu er på FIBA's uddannelser.
9.	16.30-16.40	Status på Ansættelse af ny Direktør (MYC).	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Bettina fra Aaberg + har været i gang med at interviewe de ansatte, Ansættelsesudvalget samt eksterne partnere. ➤ Det forventes at stillingsopslaget kommer op den 27. marts. ➤ Der forventes 1. runde samtaler den 28. april og anden runde samtaler den 15. maj. ➤ Forventet ansættelse er den 1. juli / 1. august
		Referat	Stillingsopslag er ude på de forskellige platforme. Alle opfordres til at dele opslaget så vi når ud til så mange som muligt.
10.	16.40-16.50	Orientering om løbende møder med ligaerne (MYC)	
		Referat	Mads y. Christensen orienterer omkring de månedlige møder han har med Basketligaen sammen med Rune Larsen. På møderne kan forskellige DBBF-repræsentanter deltage alt efter dagsordenen for det enkelte møde. Møderne skal sikre et tættere samarbejde mellem Basketligaen og DBBF
11.	16.50	Evt.	
		Referat	<ol style="list-style-type: none"> 1. Barselsregler. Mads Y. Christensen foreslår at bestyrelsen beslutter at følge de barselsregler som DIF har. PT følger DBBF de regler der er beskrevet i funktionærloven. Bestyrelsen er enige om at følge DIF's regler 2. Troels Mortensen spørger om Basketligaen kan købe rettighederne til fremtidige final four arrangementer og kan det tænkes ind i en n TV-aftale? Det tages op på mødet med Rune Larsen 3. Der bliver spurgt til Streaming af U15 og U17 som DBBF har sat på pause indtil videre. Thomas Johansen orienterer at alle de forbund der har streaming aftaler har været til møde med DIF. DIF vil på baggrund af mødet se på nogle anbefalinger til streaming. 4.